
Referat årsmøte Samfunnsviterne Oslo – 7. juni 2023  

 

Årsmøtet var kombinert med fagkveld, og startet med et foredrag av Knut Roppestad: «Hvilke ønsker 

har du for din karriereutvikling – og hvordan kommer du deg dit?» Fagkvelden var åpen for alle 

medlemmer av Samfunnsviterne. Både fagkvelden og årsmøtet var hybrid – med deltagelse både 

fysisk og via Teams.  

 

Sak 1. Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Innkalling og dagsorden ble godkjent uten merknader.  

Sak 2. Valg av ordstyrer og referent  

Styret foreslo Maria Anker Middelthon som ordstyrer og Christine Eliassen som referent. Disse ble 

valgt.  

Sak 3. Innkomne saker  

Ingen innkomne saker. Det ble heller ikke fremmet noen saker fra salen.  

Sak 4. Årsberetning 2022-2023  

Vedlegg og årsberetning forutsettes lest. Det ble gitt anledning til å stille spørsmål eller komme med 

kommentarer til årsberetningen.  

Leder trakk frem landsmøtet som et hovedfokus i 2022, og orienterte om arbeidet med saker som ble 

spilt inn fra Oslo til landsmøtet.  

Kommentar fra salen: Oslobenken gjorde en god figur på landsmøtet, og utmerket seg som godt 

forberedt og koordinert. Dette fordi vi hadde hatt gode forberedelsesmøter i forkant, hvor det både 

ble gjennomgått og diskutert saker og «øvd» på landsmøte. Oslo på ble hørt i sine fremmede forslag, 

og det endte også med at tre av våre styremedlemmer gikk inn i nye verv i hovedstyret og 

kontrollkomite.  

Det oppfordres til å melde seg som delegat til neste landsmøte i 2025. Det har vært utfordrende å 

fylle alle delegatplassene.   

Forslag til vedtak: årsmøtet godkjenner årsberetningen.  

Årsberetningen ble godkjent uten merknader. 

 

 

Sak 5. Regnskap 2022  

Fylkesstyret har et enkelt regnskap, da vi søker penger per aktivitet. I tillegg har vi mulighet til å 

bruke opptil kr. 15 000 per år til styremøter/møtemat.  

Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet.  

Regnskap ble godkjent uten merknader. 



Sak 6. Forslag til handlingsplan for 2023-2024  

Leder orienterte kort om oppgavene til styret. Et fokusområde fremover blir å følge opp saker fra 

landsmøtet og implementeringen av disse.   

Det ble oppfordret til å komme med forslag til ønskede aktiviteter og tema, som for eksempel kan 

sendes styret via epost.  

Forslag til vedtak: Årsmøtet tar handlingsplanen til orientering.  

Handlingsplanen ble tatt til orientering av årsmøtet. 

Sak 7. Valg av styre  

Valgkomiteen v/Hedvig Senstad redegjorde for komiteens innstilling, og følgende kandidater ble valgt 

ved akklamasjon:  

Leder: Maria Anker Middelthon 

Medlemmer:  

Siri Straumsnes 

Fabian Hjelde  

Håkon Åsenden  

Vararepresentanter:  

1. vara: Christine Bergan Yang 

2. vara: Kristiane Eldnes Hansen 

 

Sak 8. Valg av valgkomité  

To av valgkomiteens medlemmer stilte til gjenvalg:  

André Strand 

Thomas Mørk Fredvang 

I tillegg stilte Line Næstby Tidemann til valg i valgkomiteen.  

Alle tre ble valgt ved akklamasjon.  

Valgkomiteens anbefaling er å ha fire medlemmer, men siden det nå kun er tre, ber ordstyrer om at 

styret får fullmakt til å supplere valgkomiteen ved behov. Årsmøtet ga fullmakt til dette.  


